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           20 жовтня 2013 року в Ужгородській церкві ЄХБ проходив черговий День Біблії 
за участю Українського Біблійного Товариства (УБТ).              
  Гостями на зібранні були Анатолій Райчинець  - представник від УБТ та голова ВСЦ
ЄХБ В’ячеслав Васильович Нестерук. 
 
  Анатолій Райчинець зачитав Псалом 118, подякував за підтримку в проекті «Блага
звістка для підлітків та молоді у виправних установах» та представив короткий
відеоролик про те, як роздавали Біблії та Євангелії цим «важким підліткам». Також
закликав підтримати і прийняти участь в наступному благодійному проекті Біблійного
Товариства – «Біблія в освіту».
Цей проект є надзвичайно важливим за своїм масштабом та далекосяжністю -
забезпечення біблійною літературою загальноосвітніх шкіл. Кілька років тому
керівництво держави виступило з ініціативою щодо запровадження фа¬культативного
предмету християнської етики у загальноосвітніх школах України. То¬вариство як
міжконфесійна організація бажає підтримати це корисне починання, забез¬печивши
кожну школу, де викладається предмет християнської етики, комплектом біблійної
літератури, яку зможуть використовувати як учителі, так і учні. (www.ukrbs.org)
 
   
 
  

           В’ячеслав Васильович Нестерук проповідував на тему «Чому люди тікають від
Господа?», зачитавши з Біблії приклад про Йону:  «І встав Йона, щоб утекти до
Таршішу з-перед Господнього лиця. І зійшов він до Яфи, і знайшов корабля, що йшов до
Таршішу, і дав заплату його, і ввійшов у нього, щоб відплисти з ними до Таршішу з-перед
Господнього лиця.» (Йона.1:3)         
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           В’ячеслав Васильович виділив такі основні моменти:     - втекти від Боганеможливо;      - бути зтими, хто тікає від Бога, небезпечно;   -не завжди можна розрізнити ту людину, котра втікає від Бога;   -ми повинні кликати до Бога про оточуючих нас, бо світ йде до загибелі;   -Бог завжди дає другий шанс.       «Якщо Бог по відношенню до нас має певний план, то не треба втікати від Нього, бо Вінвсе одно його виконає»   «Як Слово Бога, свого часу було до пророків і до Йони, так воно сьогодні звучить і донас», - закінчив свою проповідь В’ячеслав Васильович.       

           

           Підготувала О.Балога     Фото М.Балога
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